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Spørgsmål nr. 727 (Alm. del) fra Folketingets Udlændinge- og Integra-

tionsudvalg: 

 

”Kan ministeren oplyse nærmere, hvilke overvejelser rigspoli-

tiet gør sig i forhold til at afhjælpe eventuelt misbrug af asyl-

kortet, herunder om der forventes at komme en ny løsning, og 

hvornår den i så fald forventes at kunne træde i kraft, jf. svar 

på UUI Alm. del – spm. 651?” 
 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet overvejer for øjeblikket mulighederne for at tilfø-
je yderligere oplysninger på asylkortet, der kan afhjælpe even-
tuelt misbrug af asylkortet.  
 
Rigspolitiet har endvidere nedsat en arbejdsgruppe med rele-
vante fagpersoner fra Rigspolitiet og Nordsjællands Politi, som 
aktuelt er ved at afdække behovet for en ændring af asylkortet, 
og hvilke muligheder der er i den forbindelse.” 

 

Justitsministeriet kan i øvrigt henvise til Udlændinge- og Integrationsmini-

steriets besvarelse af spørgsmål nr. 650 (Alm. del) af 26. april 2017 fra 

Folketingets Udlændinge- og Integrationsudvalg. 

 

 


